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Via de nieuwsbrieven die zowel op Facebook als de dorpskrant verspreid zullen worden, houden 

wij u op de hoogte van de voortgang en de ontwikkelingen rondom het DoarpsSintrum.  
Vragen, opmerkingen, ideeën? Mail naar doarpssintrumdonkerbroek@gmail.com.  

 

Stand van zaken - de stuurgroep 

Op basis van de rapporten van de adviseurs is de nieuwe bouwkostenraming op het Definitief 

Ontwerp afgestemd. Deze wordt binnenkort aan het bestuur gestuurd. De verwachting is dat 
hierin alleen de landelijke bouwkostenstijging zichtbaar zal zijn. De in 2019 opgestelde begroting is 

goed gespecificeerd gebleken en het plan is niet gewijzigd in vergelijk met het schetsontwerp van 
toen.  

Als alles ontvangen is zal het bestuur in gesprek gaan met de gemeente. Ook kan dan het 

vergunningstraject opgestart worden. 

 

Door persoonlijke omstandigheden heeft algemeen bestuurslid Jeanette van der Horn van den Bos  
besloten het bestuur van de stichting te verlaten. Jeanette hield zich bezig met de aanvraag van 
de subsidies, deze werkzaamheden zullen overgenomen worden door Paul Goote. Jeanette zal 

gemist worden in het bestuur en wordt hartelijk bedankt voor haar inzet.  

 

Medio juni is er door de PKN weer een gemeenteavond georganiseerd voor de leden van de 

protestantse gemeente. Binnen de PKN wordt hiervoor een interne procedure doorlopen. Hierbij 
wordt voor het landelijk orgaan van de PKN toegewerkt aan de toestemming voor de 

herbestemming en overname.  
Binnenkort wordt het voorlopig koopcontract voor de overname van de locatie verwacht.   
 

PR 
Tijdens de jaarvergadering van Doarpsbelang Donkerbroek heeft de architect het definitief 

ontwerp gepresenteerd. Helaas was hierbij slechts een gering aantal mensen aanwezig. Het 
stichtingsbestuur zal dan ook de periode tot en met de zomer ook gaan gebruiken om meer 
zichtbaarheid te creëren.  

Naast de website www.doarpssintrumdonkerbroek.nl en de facebookpagina 
@doarpssintrumdonkerbroek, zal het bestuur acties gaan opzetten om zo veel mogelijk mensen 
het definitief ontwerp te laten zien.  
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